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Rada Gminy Lubicz 

 

Protokół nr LX/23   

LX sesja odbyła się w dniu 7 września 2023 r. w sali narad Urzędu Gminy Lubicz.   

Obrady rozpoczęto 7 września 2023 r. o godz. 12:00, a zakończono o godz. 14:05 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Zbigniew Barcikowski 

2. Zbigniew Bombolewski 

3. Justyna Dejewska 

4. Jerzy Guranowski 

5. Małgorzata Jurkiewicz 

6. Teresa Klawińska 

7. Jolanta Nikiel 

8. Aldona Peregonczuk 

9. Juliusz Przybylski 

10. Marcin Różycki 

11. Kazimierz Rybacki  

12. Jarosław Rybiński 

13. Zbigniew Szczepański 

14. Danuta Wojciechowska 

15. Krzysztof Zając 

1. Otwarcie sesji Rady Gminy: 

a) stwierdzenie quorum 

b) odczytanie porządku obrad 

 

Przewodniczący Rady Gminy Lubicz Zbigniew Barcikowski otworzył LX sesję. Powitał 

uczestników, stwierdził quorum, po czym odczytał porządek obrad. 

 

c) zgłaszanie spraw do porządku 

Przewodniczący Rady zawnioskował o wprowadzenie do porządku obrad w punkcie 6 

podpunktu r - projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku o podjęcie uchwały w zakresie 

ustalenia górnych stawek za wywóz nieczystości ciekłych.  

 

Głosowano w sprawie: 

wprowadzenia do porządku obrad w punkcie 6 podpunktu r - projektu uchwały w sprawie 

rozpatrzenia wniosku o podjęcie uchwały w zakresie ustalenia górnych stawek za wywóz 

nieczystości ciekłych.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Barcikowski, Zbigniew Bombolewski, Justyna Dejewska, Jerzy Guranowski, 

Małgorzata Jurkiewicz, Teresa Klawińska, Jolanta Nikiel, Aldona Peregonczuk, Juliusz 
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Przybylski, Marcin Różycki, Jarosław Rybiński, Zbigniew Szczepański, Danuta 

Wojciechowska, Krzysztof Zając 

NIEOBECNI (1) 

Kazimierz Rybacki  

 

Radni jednogłośnie opowiedzieli się za wprowadzeniem do porządku obrad powyższego 

projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia porządku obrad po zmianach. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Barcikowski, Zbigniew Bombolewski, Justyna Dejewska, Jerzy Guranowski, 

Małgorzata Jurkiewicz, Teresa Klawińska, Jolanta Nikiel, Aldona Peregonczuk, Juliusz 

Przybylski, Marcin Różycki, Jarosław Rybiński, Zbigniew Szczepański, Danuta 

Wojciechowska, Krzysztof Zając 

NIEOBECNI (1) 

Kazimierz Rybacki  

 

Porządek obrad po zmianach przyjęto jednogłośnie. 

 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Gminy. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji Rady Gminy.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Barcikowski, Zbigniew Bombolewski, Justyna Dejewska, Jerzy Guranowski, 

Małgorzata Jurkiewicz, Teresa Klawińska, Jolanta Nikiel, Aldona Peregonczuk, Juliusz 

Przybylski, Marcin Różycki, Jarosław Rybiński, Zbigniew Szczepański, Danuta 

Wojciechowska, Krzysztof Zając 

NIEOBECNI (1) 

Kazimierz Rybacki  

 

Radni jednogłośnie przyjęli protokół nr LIX z sesji Rady Gminy z 29 czerwca 2023 r.  

 

3. Informacja wójta z wykonania uchwał oraz działalności między sesjami. 

 Sprawozdanie obejmuje okres od 30.06.2023 r. do 06.09.2023 r.  

 - 35 spotkań z mieszkańcami  

 - 4 lipca – spotkanie z sołtysami 

 -14 lipca – spotkanie z dyrektorem Departamentu Infrastruktury Drogowej Mirosławem 

Nawrotkiem w sprawie ścieżki rowerowej w Nowej Wsi 

- 20 lipca oraz 7 sierpnia – spotkanie w urzędzie gminy z przedstawicielami firm 

asenizacyjnych 

 - 21 lipca – podpisanie umowy na wykonanie chodnika w Kopaninie 
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 - 24 lipca – podpisanie umowy na lampy sieciowe.  

Następnie z powodu chwilowej niedyspozycji głosowej Pana Wójta, omówiono punkt 4 

porządku obrad.  

 

4. Informacja przewodniczących komisji o pracach komisji między sesjami. 

Przewodniczący komisji stałych udzielili krótkich informacji o podejmowanych działaniach.  

 

Następnie powrócono do punktu 3 - informacji wójta z wykonania uchwał oraz działalności 

między sesjami. 

Pan Wójt kontynuował swoje sprawozdanie:  

 - 25 lipca – w Urzędzie Marszałkowskim odbyło się kolejne spotkanie dot. linii 27 – Toruń-

Czernikowo 

- 26 lipca – spotkanie z dyrektorkami szkół 

- 27 lipca – podpisanie umowy w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na budowę 

dróg w Lubiczu Dolnym oraz Krobi w kwocie 3 072 397 zł 

 - 2 sierpnia: 

• spotkanie z firmą Trokotex dotyczące przebudowy ul. Okrężnej w Grębocinie 

• spotkanie z komisją w sprawie wyborów do Izb Rolniczych 

-18 sierpnia – w Toruniu odbyło się przekazanie wozu strażackiego (średni samochód 

ratowniczo-gaśniczy) dla OSP w Młyńcu Pierwszym. Wóz został zakupiony w ramach środków 

z RPO z Urzędu Marszałkowskiego oraz ze środków budżetu gminy 

 - 21 sierpnia – we Włocławku odbyło się wręczenie promes w ramach Rządowego Programu 

Ochrony Zabytków w kwocie 888 000 zł dla parafii w Rogowie, Gronowie, Młyńcu Drugim 

oraz Grabowcu 

 - 25 sierpnia: 

• udział w 20-leciu CPP Pacyfik w Lubiczu Dolnym 

• Rada Nadzorcza ZUK 

 - 1 września – w urzędzie gminy wręczenie nagród dla najlepszych ubiegłorocznych uczniów 

i najbardziej zaangażowanych wolontariuszy oraz akty mianowania dla kilkunastu nauczycieli 

 - 2 września - spacer śladami bohaterów powieści pisarki pani Kamili Cudnik, mieszkanki  

naszej gminy 

 - 3 września – tradycyjnie, jak co roku odbyła się Msza święta w Złotorii oraz złożone zostały 

kwiaty w intencji pomordowanych mieszkańców Złotorii i okolicznych miejscowości. W tym 

dniu odbyło się także uroczyste odsłonięcie tablicy pamiątkowej na budynku Szkoły 

Podstawowej w Złotorii. Tablica jest  poświęcona pamięci Pani Kazimiery Maćkowiak – 

nauczycielki i kierowniczki szkoły w latach 1927-1939, rozstrzelanej na terenie Barbarki                        

we wrześniu 1939 r. 

- 4 września – gminne rozpoczęcie roku szkolnego 2023/2024 w Grębocinie. 

Pan Wójt skierował też na ręce organizatorów podziękowania za imprezy, które odbyły się w: 

- Mierzynku 

- Rogówku 

- Brzezinku 

- Młyńcu Pierwszym 

- Lubiczu Górnym 

- Grębocinie 

- Gronowie 

 - Złotorii. 
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Od 1 do 20 września odbywają się zebrania wiejskie w sprawie uchwalenia przyszłorocznego 

funduszu sołeckiego. Cały fundusz sołecki na 2024 rok w gminie Lubicz wyniesie  

793 648,46 zł. 

Następnie Pan Wójt przedstawił informacje dotyczące zamówień publicznych.  

 

5. Informacja przewodniczącego rady o działalności między sesjami. 

Sprawozdanie obejmuje okres od 29.06.2023 r.  do 06.09.2023 r. 

 - 1 lipca - udział w Święcie Mierzynka, organizator m.in. Radna Justyna Dejewska 

 - 1 lipca - udział  w pikniku rodzinnym oraz z okazji Dnia Dziecka w Rogówku, organizator 

m.in. Radna Jolanta Nikiel 

 - 4 lipca - udział w spotkaniu z Sołtysami Gminy Lubicz 

 - 5 lipca - udział w spotkaniu Komisji Oświaty z Zespołem Ekonomiczno - Administracyjnym 

Szkół i Przedszkoli, z inicjatywy Radnej Teresy Klawińskiej 

 - 12 lipca - udział w spotkaniu Wójta z mieszkańcami Grębocina w sprawie przedszkola  

 - 20 lipca - udział w spotkaniu z przedsiębiorcami - wywóz nieczystości na terenie Gminy 

 - 4 lipca - udział w komisjach wspólnych Rady Gminy Lubicz 

 - załatwianie bieżących spraw  przy współpracy z Biurem Obsługi Rady 

 - obóz letni WSKFiT (lipiec, z udziałem m.in. studentów i wykładowców z Gminy Lubicz) 

 - Górskie Mistrzostwa  Polski w  Łukowicy -  z udziałem przedstawicieli z naszej gminy.  

 

6. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Lubicz 

 

Pan Wójt poinformował, że p. Danuta Kamińska postanowiła skorzystać z przysługującego                   

jej prawa i przejść na emeryturę. Mówiący wyraził swoje podziękowanie za bardzo efektywną 

współpracę, zwłaszcza w trudnym okresie covidu, wojny, inflacji itp., które stanowiły niemałe 

wyzwania, za płynne przeprowadzenie budżetu przez te okoliczności i merytorykę działania. 

Przewodniczący Rady odwołał się do sesji, na której p. Skarbnik została powołana, gdzie 

na pytanie, czy ma wolę i chęć ścisłej współpracy z Radą Gminy odpowiedziała twierdząco, 

oznajmiając, że po to tu jest. Radny Barcikowski podkreślił, że Pani Skarbnik nigdy Rady nie 

zawiodła. Pani Skarbnik zawsze miała dla nas drzwi otwarte, zawsze chętnie wyjaśniała 

i ukierunkowywała, dzięki czemu Radzie łatwiej było podejmować niektóre decyzje. Pomimo 

występujących czasem różnic poglądów Wójta i Rady, Pani Skarbnik jako jedyna koiła 

powstające napięcia, skonkludował mówiący.  

Następnie głos zabrali – Radna A. Peregonczuk, Radny Z. Szczepański, Radna                                               

D. Wojciechowska, Radny K. Zając, Radny R. Różycki, którzy w ciepłych słowach wspominali 

pracę Pani Skarbnik oraz wyrazili wdzięczność i podziękowanie za profesjonalizm i stworzenie 

bardzo dobrej relacji z Radnymi.    

 

Głosowano w sprawie: 

odwołania Skarbnika Gminy Lubicz.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Barcikowski, Zbigniew Bombolewski, Justyna Dejewska, Jerzy Guranowski, 

Małgorzata Jurkiewicz, Teresa Klawińska, Jolanta Nikiel, Aldona Peregonczuk, Juliusz 

Przybylski, Marcin Różycki, Jarosław Rybiński, Zbigniew Szczepański, Danuta 

Wojciechowska, Krzysztof Zając 

NIEOBECNI (1) 
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Kazimierz Rybacki  

Uchwałę Nr LX/756/23 w powyższej sprawie podjęto jednogłośnie.  

 

Pani Skarbnik podziękowała za współpracę, zaufanie i za bardzo miłe słowa. Wyraziła 

również słowa uznania i podziękowania dla całego zespołu z Referatu Finansów. 

 

b) w sprawie powołania Skarbnika Gminy Lubicz 

 

Pan Wójt przedstawił kandydatkę na stanowisko skarbnika. Pani Beata Janicka jest  

wychowanką Pani Skarbnik Danuty Kamińskiej, razem przez kilka lat współpracowały. 

Pani Janicka jest absolwentką Wydziału Ekonomii UMK w Toruniu. Zatrudniona w urzędzie 

gminy Lubicz od 2019 roku, a na stanowisku głównej księgowej od 2022 roku. 

 

Głosowano w sprawie: 

powołania Skarbnika Gminy Lubicz.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Barcikowski, Zbigniew Bombolewski, Justyna Dejewska, Jerzy Guranowski, 

Małgorzata Jurkiewicz, Teresa Klawińska, Jolanta Nikiel, Aldona Peregonczuk, Juliusz 

Przybylski, Marcin Różycki, Jarosław Rybiński, Zbigniew Szczepański, Danuta 

Wojciechowska, Krzysztof Zając 

NIEOBECNI (1) 

Kazimierz Rybacki  

Uchwałę Nr LX/757/23 w powyższej sprawie podjęto jednogłośnie.  

 

O godz. 12.40 ogłoszono przerwę. 

O godz. 12.55 kontynuowano obrady i procedowanie uchwał. 

  

c) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Lubicz na 2023 r. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Lubicz na 2023 r.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Barcikowski, Zbigniew Bombolewski, Justyna Dejewska, Jerzy Guranowski, 

Małgorzata Jurkiewicz, Teresa Klawińska, Jolanta Nikiel, Aldona Peregonczuk, Juliusz 

Przybylski, Marcin Różycki, Jarosław Rybiński, Zbigniew Szczepański, Danuta 

Wojciechowska, Krzysztof Zając 

NIEOBECNI (1) 

Kazimierz Rybacki  

Uchwałę Nr LX/758/23 w powyższej sprawie podjęto jednogłośnie.  
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d) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Lubicz 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lubicz.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zbigniew Barcikowski, Zbigniew Bombolewski, Justyna Dejewska, Małgorzata Jurkiewicz, 

Teresa Klawińska, Jolanta Nikiel, Aldona Peregonczuk, Juliusz Przybylski, Marcin Różycki, 

Jarosław Rybiński, Zbigniew Szczepański, Danuta Wojciechowska, Krzysztof Zając 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jerzy Guranowski 

NIEOBECNI (1) 

Kazimierz Rybacki  

Uchwałę Nr LX/759/23 w powyższej sprawie podjęto 13 głosami „za”, przy 1 głosie 

„wstrzymującym się”.  

 

e) w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Kujawsko – Pomorskiego 

z przeznaczeniem na organizację pasażerskich połączeń kolejowych na linii nr 353 na 

odcinku Toruń Główny – Toruń Wschodni oraz na linii nr 27 na odcinku Toruń Główny – 

Czernikowo w 2024 roku 

 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Kujawsko – Pomorskiego z przeznaczeniem 

na organizację pasażerskich połączeń kolejowych na linii nr 353 na odcinku Toruń Główny – 

Toruń Wschodni oraz na linii nr 27 na odcinku Toruń Główny – Czernikowo w 2024 roku.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Barcikowski, Zbigniew Bombolewski, Justyna Dejewska, Jerzy Guranowski, 

Małgorzata Jurkiewicz, Teresa Klawińska, Jolanta Nikiel, Aldona Peregonczuk, Juliusz 

Przybylski, Marcin Różycki, Jarosław Rybiński, Zbigniew Szczepański, Danuta 

Wojciechowska, Krzysztof Zając 

NIEOBECNI (1) 

Kazimierz Rybacki  

Uchwałę Nr LX/760/23 w powyższej sprawie podjęto jednogłośnie.  

 

f) w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie na rzecz Gminy Lubicz nieruchomości położonej 

w miejscowości Grębocin stanowiącej własność Skarbu Państwa 

 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na przejęcie na rzecz Gminy Lubicz nieruchomości położonej 

w miejscowości Grębocin stanowiącej własność Skarbu Państwa.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
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Zbigniew Barcikowski, Zbigniew Bombolewski, Justyna Dejewska, Jerzy Guranowski, 

Małgorzata Jurkiewicz, Teresa Klawińska, Jolanta Nikiel, Aldona Peregonczuk, Juliusz 

Przybylski, Marcin Różycki, Jarosław Rybiński, Zbigniew Szczepański, Danuta 

Wojciechowska, Krzysztof Zając 

NIEOBECNI (1) 

Kazimierz Rybacki  

Uchwałę Nr LX/761/23 w powyższej sprawie podjęto jednogłośnie.  

 

g) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości 

Złotoria 

 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości Złotoria.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Barcikowski, Zbigniew Bombolewski, Justyna Dejewska, Jerzy Guranowski, 

Małgorzata Jurkiewicz, Teresa Klawińska, Jolanta Nikiel, Aldona Peregonczuk, Juliusz 

Przybylski, Marcin Różycki, Jarosław Rybiński, Zbigniew Szczepański, Danuta 

Wojciechowska, Krzysztof Zając 

NIEOBECNI (1) 

Kazimierz Rybacki  

Uchwałę Nr LX/762/23 w powyższej sprawie podjęto jednogłośnie.  

 

h) w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2023” 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2023”.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Barcikowski, Zbigniew Bombolewski, Justyna Dejewska, Jerzy Guranowski, 

Małgorzata Jurkiewicz, Teresa Klawińska, Jolanta Nikiel, Aldona Peregonczuk, Juliusz 

Przybylski, Marcin Różycki, Jarosław Rybiński, Zbigniew Szczepański, Danuta 

Wojciechowska, Krzysztof Zając 

NIEOBECNI (1) 

Kazimierz Rybacki  

Uchwałę Nr LX/763/23 w powyższej sprawie podjęto jednogłośnie.  

 

i) w sprawie zmiany uchwały nr LIII/679/23 Rady Gminy Lubicz z dnia 25 stycznia 2023 r. 

w sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu w Gminie Lubicz 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały nr LIII/679/23 Rady Gminy Lubicz z dnia 25 stycznia 2023 r. w sprawie 

określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu w Gminie Lubicz.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Barcikowski, Zbigniew Bombolewski, Justyna Dejewska, Jerzy Guranowski, 

Małgorzata Jurkiewicz, Teresa Klawińska, Jolanta Nikiel, Aldona Peregonczuk, Juliusz 

Przybylski, Marcin Różycki, Jarosław Rybiński, Zbigniew Szczepański, Danuta 

Wojciechowska, Krzysztof Zając 

NIEOBECNI (1) 

Kazimierz Rybacki  

Uchwałę Nr LX/764/23 w powyższej sprawie podjęto jednogłośnie.  

 

j) w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych 

w publicznych ośmioletnich szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Lubicz 

 

Głosowano w sprawie: 

ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w publicznych 

ośmioletnich szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Lubicz.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Barcikowski, Zbigniew Bombolewski, Justyna Dejewska, Jerzy Guranowski, 

Małgorzata Jurkiewicz, Teresa Klawińska, Jolanta Nikiel, Aldona Peregonczuk, Juliusz 

Przybylski, Marcin Różycki, Jarosław Rybiński, Zbigniew Szczepański, Danuta 

Wojciechowska, Krzysztof Zając 

NIEOBECNI (1) 

Kazimierz Rybacki  

Uchwałę Nr LX/765/23 w powyższej sprawie podjęto jednogłośnie.  

 

k) w sprawie rozpatrzenia skargi na czynności Wójta Gminy Lubicz 

 

Radna Teresa Klawińska złożyła wniosek – poprawkę projektu uchwały o rozpatrzeniu skargi 

na czynności Wójta Gminy Lubicz w następującym brzmieniu: 

1) § 1 otrzymuje brzmienie: "Skargę z dnia 20 lipca 2023 r. na czynności Wójta Gminy 

Lubicz rozpatrzyć jako bezzasadną."  

2) z następującym uzasadnieniem, stanowiącym załącznik do uchwały: 

  Uzasadnienie 

Zgodnie z § 47 Statutu Gminy Lubicz Komisja Skarg, Wniosków i Petycji rozpatrzyła Skargę 

wniesioną 20 lipca 2023 r. na czynności Wójta Gminy Lubicz w sprawie nieprawidłowości 

przeprowadzenia rekrutacji  w oddziałach przedszkolnych w Grębocinie.  

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji zapoznała się z materiałem oraz okolicznościami 

przedstawionej skargi i ustaliła, co następuje: 

 - w placówkach niepublicznych prawo oświatowe obowiązuje w kwestiach programowych, 

natomiast nie obowiązuje w kwestii rekrutacji 

 - w związku z zaprzestaniem działalności Niepublicznego Przedszkola „Słoneczko” z siedzibą                  

w Szkole Podstawowej im. Jana Pawła II utworzono na terenie placówki oddziały przedszkolne  

(nie było przekształcenia) 
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 - przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji skonsultowała się 16 sierpnia br.                                  

z kujawsko – pomorską wicekurator oświaty, która wyjaśniła, że rekrutacja do oddziałów 

przedszkolnych w publicznej szkole podstawowej winna być przeprowadzona zgodnie z art. 

131 ustawy prawo oświatowe i w drugim etapie na podstawie Uchwały Rady Gminy 

nr XXXI/387/2017 z 24 lutego 2017 r. i Uchwały nr XVIII/241/20 z 30 stycznia 2020 r., a nie 

na podstawie Zarządzenia Nr 0050.38.2023 w sprawie rekrutacji na rok szkolny 2023/2024 

do oddziałów przedszkolnych w Szkole Podstawowej im. Jana Pawła II w Grębocinie, dla 

której organem prowadzącym jest gmina Lubicz    

- na dzień złożenia skargi powyższe Zarządzenie było obowiązującym, natomiast 31 sierpnia 

2023 r. zostało ono uchylone Zarządzeniem Wójta Gminy Lubicz nr 0050.77.2023 w sprawie 

uchylenia zarządzenia z dnia 16 czerwca 2023 r. nr 0050.38.2023 w sprawie rekrutacji do 3 

oddziałów przedszkolnych dla dzieci 3, 4 i 5 letnich w Szkole Podstawowej im. Jana Pawła II 

w Grębocinie, dla której organem prowadzącym  jest gmina Lubicz   

- na zadane pytanie, czy dzieci z terenu gminy Lubicz zostały zrekrutowane pozytywnie, 

dyrektor placówki 1 września br. odpowiedziała, że nie przyjęto 9 dzieci, ponieważ kandydaci 

nie spełnili wymogów formalno-prawnych 

- przepisy prawa oświatowego dopuszczają tworzenie oddziałów z mieszaną grupą wiekową. 

Podejmując decyzję o utworzeniu dodatkowych, publicznych oddziałów przedszkolnych wójt 

kierował się następującymi przesłankami: 

 - zapewnienie dzieciom opieki przedszkolnej przy jednoczesnym zmniejszeniu kosztów 

ponoszonych zarówno przez rodziców, jak i budżet gminy Lubicz 

 - wykorzystanie potencjału obiektu szkolnego, poprzez utworzenie kuchni przygotowującej 

posiłki na miejscu 

 - poprzez utworzenie nowej kuchni zapewnione zostanie dostarczanie posiłków do innych 

placówek oświatowych gminy. 

Rada Gminy ma świadomość wystąpienia pewnych nieprawidłowości w procesie tworzenia 

nowych oddziałów przedszkolnych. Dostrzegając jednak zaangażowanie i dobre intencje wójta 

uznaje te nieprawidłowości za marginalne w stosunku do uzyskanych korzyści. W związku                    

z powyższym Rada Gminy Lubicz uznaje przedmiotową skargę za bezzasadną.  

Radna Klawińska podkreśliła, że złożyła wniosek formalny żeby skarga na Wójta Gminy 

Lubicz w całości była bezzasadna.  

Radny Zbigniew Szczepański zapytał Radną Klawińską, czy  jest  to treść zaproponowana przez 

Komisję Oświaty, Kultury fizycznej, Zdrowia i Rodziny, co zapytana potwierdziła. A co na to 

komisja, która rozpatrywała ten wniosek? – kontynuował Radny Szczepański.  

Radna Danuta Wojciechowska oznajmiła, że szkoda, iż komisja oświaty wcześniej nie wydała 

takiego oświadczenia i nie pomogła w przygotowaniu projektu uchwały, mimo,                                               

że Przewodnicząca Komisji Skarg Wniosków i Petycji zwracała się do komisji oświaty o opinię  

i e-mailowo, i były komisje połączone, a komisja oświaty nie wspomniała nic na ten temat. 

Może wtedy inaczej by był przygotowany projekt uchwały i uzasadnienie. Radna 

Wojciechowska zacytowała odpowiedź, jaką otrzymał Radny Guranowski na interpelację 

dotyczącą rekrutacji. Mówiąca podkreśliła, że w omawianym przypadku nie było 

przekształcenia przedszkola, bo przestało działać niepubliczne przedszkole, a gmina Lubicz 

utworzyła nowe oddziały przedszkolne.  

Na mocy jakiego aktu prawnego dzieci były rekrutowane, na podstawie art. 131 prawa 

oświatowego, czy na podstawie Zarządzenia Pana Wójta? – przewodnicząca Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji zapytała Radną Klawińską.  

Na koniec sierpnia Pan Wójt uchylił to Zarządzenie, na podstawie jakiegoś działania -  czy pod 

wpływem działań kuratorium, czy dlatego, że to zarządzenie było niezgodne z prawem, 

natomiast w momencie składania skargi obowiązywało wadliwe zarządzenie dotyczące 

rekrutacji, więc skarga była zasadna, oznajmiła Radna Wojciechowska.  
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Ja w treści uzasadnienia do projektu uchwały zaproponowałam, że w kwestii rekrutacji 

na podstawie Zarządzenia, skarga jest zasadna, natomiast w dalszej części skarga jest 

bezzasadna, bo Pan Wójt jako organ prowadzący i prawo oświatowe dopuszcza mieszanie grup 

wiekowych, oznajmiła Radna Wojciechowska.   

Radny Różycki – Wiceprzewodniczący komisji oświaty oznajmił, że chciał dopowiedzieć, 

że „dlatego uważamy tę  skargę za bezzasadną w całości, gdyż skargę rozpatrujemy w dniu 

rozpatrywania, a nie w dniu wniesienia”.  

Radna Wojciechowska, w odniesieniu do wypowiedzi przedmówcy oznajmiła, że powinna 

w momencie otrzymania skargi poprosić Pana Przewodniczącego o zwołanie sesji 

nadzwyczajnej. I wtedy jak by Pan się odniósł do skargi? -  zapytała przedmówcę.  

To trzeba było zwołać, my rozpatrujemy teraz, odpowiedział Radny Różycki.   

Następnie Pan Przewodniczący Rady poprosił Radcę Prawnego, aby ustosunkował się 

do powyższych kwestii. 

Mecenas Kołcz poinformował, że jest dopuszczalny pogląd, że decyduje moment orzekania. 

Podał przykład kontroli przeprowadzanej przez NIK, gdzie w trakcie postępowania kontrolnego 

podmiot podjął działania naprawcze, i to zostało zaakceptowane. Można więc brać pod uwagę 

moment rozpatrzenia, a nie wniesienia skargi. NIK kontrolującemu nie postawił zarzutu,                        

bo w trakcie postępowania podjęto działania naprawcze, wyjaśnił Pan Mecenas. 

Radny Szczepański poprosił o wyjaśnienie - czy rekrutacja w takim razie nie została 

przeprowadzona na podstawie Zarządzenia Pana Wójta, skoro ono zostało uchylone? 

Czy rekrutacja została przeprowadzona bo Zarządzenie obowiązywało, a po przeprowadzeniu 

rekrutacji zostało wycofane?     

Pan Mecenas Kołcz odpowiedział, że Radni zajmują się teraz rozpatrzeniem samej skargi, a nie 

analizą podejmowanych czynności.   

Radny Szczepański wyjaśnił, że chciałby więcej wiedzieć, żeby móc świadomie podjąć decyzję 

w omawianej kwestii.  

Pan Mecenas Kołcz oznajmił, że nie jest tak głęboko w temacie, żeby go analizować. Bo Pana 

Radnego pytanie jest dużo dalej idące niż przedmiot tej uchwały, dodał.  

Radna Wojciechowska zapytała, czy komisja oświaty wie, kiedy zakończyła się rekrutacja                 

do przedszkola (do oddziałów przedszkolnych), na co Radny Różycki odpowiedział,                                     

że 1 września. Radna Wojciechowska oznajmiła, że  rekrutacja nie skończyła się 1 września. 

Mówi o tym prawo oświatowe i uchwała Rady Gminy, dodała. 

Przewodniczący Rady zwrócił uwagę, że też jest członkiem komisji oświaty, a nie został  

poinformowany o posiedzeniu tej komisji. Inni członkowie tejże komisji również oznajmili, 

że nie zostali poinformowani o tym posiedzeniu.   

Na pytanie Przewodniczącego Rady, kiedy i w jakim składzie spotkała się komisja oświaty 

i wypracowała omawianą zmianę projektu uchwały, jej przewodnicząca poinformowała, 

że oprócz niej udział wzięli: p. dyrektor ZEASiP-u, Radny Różycki i Radna Jurkiewicz.  

Czy inni członkowie komisji byli poinformowani o takim spotkaniu komisji oświaty ?- zapytał 

Radny Barcikowski. Radna Peregonczuk potwierdziła, że dostała taką informację. 

Radny Różycki - rozbiegamy się na temat uchwały, a chodzi o rozpatrzenie skargi na czynności 

Wójta Gminy Lubicz. Tu akurat przewodnicząca komisji oświaty zgłosiła taki formalny 

wniosek, że w jej ocenie ta skarga jest bezzasadna w całości. 

Przewodniczący Rady oznajmił, że przewodnicząca komisji ma prawo złożyć taki wniosek, 

ale to nie jest stanowisko całej komisji.    

Radna Klawińska oznajmiła - z całym szacunkiem dla wnioskodawcy, możemy różnić się 

poglądami, możemy mieć różne zdania, ale rozmawialiśmy i uważamy, że liczy się przede 

wszystkim dziecko, człowiek. My toczymy boje o paragrafy a nie myślimy o tym, że tam są 

małe dzieci. Mówiąca podkreśliła, że ceni sobie głos Pana Wójta. W ZEASiP-ie poruszane były 

te problemy, nawet Pan Przewodniczący stwierdził, że dzieci to nie śmieci, które można 
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położyć na szufelkę i wynieść, oznajmiła Radna Klawińska. To są małe dzieci, w przedszkolu 

związane relacją, więzią. Pan Wójt podjął dobrą decyzję, że pozwolił dzieciom dokończyć 

edukację, skonkludowała mówiąca. Pan Wnioskodawca też ma dzieci i na pewno kocha dzieci. 

Gdyby jego dzieci znalazły się w tej sytuacji w przedszkolu, że już nie wracasz do swojej grupy, 

do przyjaciół do swojej ukochanej pani, jakby te dzieci się czuły? - kontynuowała Radna 

Klawińska. Więc zamiast zawziętości w kwestii paragrafów należałoby skupić się na 

człowieku, w tym wypadku małym dziecku i jego dobru – skonkludowała Radna Klawińska  

My tu nie mówimy o paragrafach tylko o prawie, którego należy przestrzegać, zauważył 

Przewodniczący Rady. 

Radna Wojciechowska oznajmiła, że po części zgadza się ze stwierdzeniem przedmówczyni, 

że liczą się dzieci, ale co do pytania, czy dzieci z gminy Lubicz zostały zrekrutowane skarga 

jest bezzasadna. Stwierdzenie, że skarga jest zasadna odnosiło się tylko do pierwszej części 

skargi – na jakiej podstawie została przeprowadzona rekrutacja do placówek publicznych. 

Bo według oceny mówiącej i w opinii pani wicekurator rekrutacja nie mogła być 

przeprowadzona na podstawie Zarządzenia, bo najpierw obowiązuje prawo oświatowe, 

a później prawo lokalne.                                     

Radny Różycki oznajmił, że rekrutacja odbyła się na podstawie art. 130 ust. 2 ustawy prawo 

oświatowe, na co Radna Wojciechowska odpowiedziała, że p. dyrektor szkoły K. Rumińska 

poinformowała, że kryteria rekrutacji reguluje art. 131 ustawy prawo oświatowe.  

   

O godz. 13.30 ogłoszono przerwę. 

O godz. 13.40 kontynuowano obrady 

 

Przewodniczący Rady przypomniał, że została przez Radną Teresę Klawińską zaproponowana 

poprawka do projektu uchwały k) w sprawie rozpatrzenia skargi na czynności Wójta Gminy 

Lubicz. 

 

Głosowano w sprawie: 

poprawki projektu uchwały o rozpatrzeniu skargi na czynności Wójta Gminy Lubicz:  

1) § 1 otrzymuje brzmienie: "Skargę z dnia 20 lipca 2023 r. na czynności Wójta Gminy 

Lubicz rozpatrzyć jako bezzasadną."  

2) z uzasadnieniem przedłożonym przez wnioskodawczynię.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Zbigniew Bombolewski, Małgorzata Jurkiewicz, Teresa Klawińska, Jolanta Nikiel, Aldona 

Peregonczuk, Marcin Różycki, Jarosław Rybiński, Krzysztof Zając 

PRZECIW (3) 

Zbigniew Barcikowski, Jerzy Guranowski, Danuta Wojciechowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Justyna Dejewska, Juliusz Przybylski, Zbigniew Szczepański 

NIEOBECNI (1) 

Kazimierz Rybacki  

Radni 8 głosami „za”, przy 3 głosach „przeciw” i 3 głosach „wstrzymujących się” 

opowiedzieli się za powyższą poprawką do projektu uchwały k) w sprawie rozpatrzenia 

skargi na czynności Wójta Gminy Lubicz. 
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Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia skargi na czynności Wójta Gminy Lubicz.  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Zbigniew Bombolewski, Małgorzata Jurkiewicz, Teresa Klawińska, Jolanta Nikiel, Aldona 

Peregonczuk, Marcin Różycki, Jarosław Rybiński, Krzysztof Zając 

PRZECIW (2) 

Zbigniew Barcikowski, Jerzy Guranowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Justyna Dejewska, Juliusz Przybylski, Zbigniew Szczepański, Danuta Wojciechowska 

NIEOBECNI (1) 

Kazimierz Rybacki  

Uchwałę Nr LX/766/23 w powyższej sprawie (po uwzględnieniu poprawki i wprowadzonych 

zmianach) podjęto 8 głosami „za”, przy 2 głosach „przeciw” i 4 głosach „wstrzymujących 

się”. 

 

l) w sprawie przekazania petycji według właściwości 

 

Głosowano w sprawie: 

przekazania petycji według właściwości.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Barcikowski, Zbigniew Bombolewski, Justyna Dejewska, Jerzy Guranowski, 

Małgorzata Jurkiewicz, Teresa Klawińska, Jolanta Nikiel, Aldona Peregonczuk, Juliusz 

Przybylski, Marcin Różycki, Jarosław Rybiński, Zbigniew Szczepański, Danuta 

Wojciechowska, Krzysztof Zając 

NIEOBECNI (1) 

Kazimierz Rybacki  

Uchwałę Nr LX/767/23 w powyższej sprawie podjęto jednogłośnie.  

 

m) w sprawie dopłaty dla odbiorców wody i usług kanalizacyjnych 

 

Głosowano w sprawie: 

dopłaty dla odbiorców wody i usług kanalizacyjnych.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zbigniew Barcikowski, Zbigniew Bombolewski, Justyna Dejewska, Jerzy Guranowski, 

Małgorzata Jurkiewicz, Teresa Klawińska, Jolanta Nikiel, Aldona Peregonczuk, Marcin 

Różycki, Jarosław Rybiński, Zbigniew Szczepański, Danuta Wojciechowska, Krzysztof Zając 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Juliusz Przybylski 

NIEOBECNI (1) 

Kazimierz Rybacki  
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Uchwałę Nr LX/768/23 w powyższej sprawie podjęto 13 głosami „za”, przy 1 głosie 

„wstrzymującym się”.  

 

n) w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji informacji o kandydatach 

na ławników 

 

Głosowano w sprawie: 

zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji informacji o kandydatach na ławników.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Barcikowski, Zbigniew Bombolewski, Justyna Dejewska, Jerzy Guranowski, 

Małgorzata Jurkiewicz, Teresa Klawińska, Jolanta Nikiel, Aldona Peregonczuk, Juliusz 

Przybylski, Marcin Różycki, Jarosław Rybiński, Zbigniew Szczepański, Danuta 

Wojciechowska, Krzysztof Zając 

NIEOBECNI (1) 

Kazimierz Rybacki  

Uchwałę Nr LX/769/23 w powyższej sprawie podjęto jednogłośnie.  

 

o) w sprawie nadania nazwy ulicy „Przyjazna” w miejscowości Grębocin 

 

Głosowano w sprawie: 

nadania nazwy ulicy „Przyjazna” w miejscowości Grębocin.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Barcikowski, Zbigniew Bombolewski, Justyna Dejewska, Jerzy Guranowski, 

Małgorzata Jurkiewicz, Teresa Klawińska, Jolanta Nikiel, Aldona Peregonczuk, Juliusz 

Przybylski, Marcin Różycki, Jarosław Rybiński, Zbigniew Szczepański, Danuta 

Wojciechowska, Krzysztof Zając 

NIEOBECNI (1) 

Kazimierz Rybacki  

Uchwałę Nr LX/770/23 w powyższej sprawie podjęto jednogłośnie.  

 

p) w sprawie wyrażenia zgody na wynajem na czas oznaczony w trybie bezprzetargowym 

garażu murowanego stanowiącego własność Gminy Lubicz. 

 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na wynajem na czas oznaczony w trybie bezprzetargowym garażu 

murowanego stanowiącego własność Gminy Lubicz..  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Barcikowski, Zbigniew Bombolewski, Justyna Dejewska, Jerzy Guranowski, 

Małgorzata Jurkiewicz, Teresa Klawińska, Jolanta Nikiel, Aldona Peregonczuk, Juliusz 

Przybylski, Marcin Różycki, Jarosław Rybiński, Zbigniew Szczepański, Danuta 

Wojciechowska, Krzysztof Zając 
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NIEOBECNI (1) 

Kazimierz Rybacki  

Uchwałę Nr LX/771/23 w powyższej sprawie podjęto jednogłośnie.  

 

r) w sprawie rozpatrzenia wniosku o podjęcie uchwały w zakresie ustalenia górnych stawek 

za wywóz nieczystości ciekłych 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oznajmiła, że wpłynęło pismo dotyczące 

podniesienia górnych stawek za wywóz nieczystości ciekłych. Wobec braku zgody Rady               

na powyższe, jest projekt uchwały dotyczący rozpatrzenia powyższego wniosku negatywnie. 

  

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia wniosku o podjęcie uchwały w zakresie ustalenia górnych stawek za wywóz 

nieczystości ciekłych.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Barcikowski, Zbigniew Bombolewski, Justyna Dejewska, Jerzy Guranowski, 

Małgorzata Jurkiewicz, Teresa Klawińska, Jolanta Nikiel, Aldona Peregonczuk, Juliusz 

Przybylski, Marcin Różycki, Jarosław Rybiński, Zbigniew Szczepański, Danuta 

Wojciechowska, Krzysztof Zając 

NIEOBECNI (1) 

Kazimierz Rybacki  

Uchwałę Nr LX/772/23 w powyższej sprawie podjęto jednogłośnie.  

 

7. Przedstawienie interpelacji, zapytań i wniosków składanych przewodniczącemu rady 

gminy. 

Wnioski, w tym również do budżetu na 2024 rok, złożyli następujący Radni: 

Justyna Dejewska 

Danuta Wojciechowska 

Jerzy Guranowski 

Marcin Różycki. 

Zbigniew Szczepański przypomniał, że w 2019 roku składał interpelację dotyczącą utrzymania 

porządku przy ruinach zamku w Złotorii, o przycinanie drzew i krzewów. Od tego czasu krzaki 

pogrubiały i odrosły, zrobiła się dżungla. Raz tylko wykaszano trawy, gdy odbywał się 

międzynarodowy spływ kajakowy, podkreślił mówiący.  

W sprawie terenów rekreacyjnych przy ruinach zamku, na które jest dofinansowanie, a gdzie 

nie było rozstrzygnięcia przetargowego, bo nie zgłosili się żadni chętni wykonawcy, Radny 

zaapelował o dołożenie sił, aby wykorzystać jednak te przyznane środki zewnętrzne                                       

i sfinalizować inwestycję. 

Radny Zbigniew Barcikowski oznajmi, że lampy w Młyńcu nie zostały uwzględnione. Teraz 

pojawiła się szansa, więc Radny prosi, aby to co było wcześniej w planie uwzględnić. 

Pan Wójt oznajmił, że w kwestii niektórych składanych wcześniej wniosków, aby usprawnić 

działanie gminy nie trzeba  czekać z nimi do sesji, tylko na bieżąco dzwonić i informować                      

o tym, co dzieje się w terenie. 

Radny Guranowski wyjaśnił, że tak robił w poprzedniej kadencji i spotkał się z zarzutem, że nie 

było składane nic na piśmie. 

Radna Danuta Wojciechowska zapytała, kiedy będzie zmiana rozkładów MZK, na co Pan Wójt 

odpowiedział, że u nas na razie takich zmian się nie planuje, może dopiero z początkiem roku. 
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Radna Wojciechowska oznajmiła, że w Grabowcu o godz. 8.23 autobus jest bardzo 

przepełniony. Grabowiec jest szóstą wsią, która wsiada do autobusu, poza tym jeździ podwójny 

rocznik do szkoły, dzieci niejednokrotnie nie mogą wsiąść do autobusu, bo już nie ma w nim 

miejsc.  

Radna Jurkiewicz oznajmiła, że w Grębocinie jest podobna sytuacja.  

Pan Wójt, w nawiązaniu do poprzednich wypowiedzi oznajmił, że mieszkańcy powinni 

kierować swoje uwagi dotyczące rozkładów autobusów MZK do p. kierownik Referatu 

Organizacyjnego, Magdaleny Kwaśniewskiej, bo im więcej tych uwag, tym większa szansa,                

że zostaną one dopasowane do realnych potrzeb mieszkańców.    

 

8. Zakończenie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady ogłosił zakończenie, 

zamykając sesję o godz. 14.05. 

 

 

                                                                                     Przewodniczący Rady Gminy Lubicz 

                                                                                     Zbigniew Barcikowski 

 

Przygotowała: 

Marzena Robaczewska 

 

 

 

  

 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


